
 

 DEN NORSKE KIRKE 
 Orkland kirkelige fellesråd 
  

 
 

Agenda for møte mandag 23.09.24 kl. 18.00 

Faste medlemmer Varamedlemmer 
Agdenes menighet:    
Jon Ola Lien 

 
Lars Birger Aadland 

Geitastrand menighet:  
Ann Helen Aune Eide 

 
Leif Martin Meland 

Løkken menighet:   
Ida Løseth Muan  

 
May Britt Haugen 

Meldal menighet: 
Arnt Bjørkhaug 

  
Ola Syrstadeng 

Orkanger menighet:  
Steinar Fagerli   

 
Heidi Øberg 

Orkdal menighet:   
Liv Digerås Håvik 

 
Norhild Kirkbakk Solligård 

Orkland menighet: 
Noralf Ljøkjel 

 
Unni Knutsen Kvåle 

Snillfjord menighet: 
Ingeborg Landrø 

  
Liv Inger Kvalheim 

Orkland kommune:  
Bente Høston Bostad 

 
Oddvar Kjøren 

Geistlig representant: 
Dagfinn Thomassen 

 
Marita Hammervik-Owen 

 

Sted 

Møterommet  ved Orkland kirkekontor, Blomstervegen 12 på Fannrem. 

Tid 

Mandag 23. september 2024  kl. 18.00 –> 

  

Si ifra til Jørund Hølaas så snart som mulig dersom du ikke kan komme, på e-post 
jh675@kirken.no eller mobil 99 11 31 91 så vi får innkalt vara. De av vararepresentantene 
som har e-post får denne innkallinga, men dere møter først når dere får særskilt beskjed.  
 
Møtet lukkes under sak 34/24 med hjemmel i Off. §13. 1. ledd jmfr. Forv. §13. 1. ledd, nr 1. 
  

mailto:jh675@kirken.no


 

 

Sak 31 / 24  Godkjenning av møteinnkalling 

Forslag til vedtak: Møteinnkallinga for møtet godkjennes. 

 

Sak 32 / 24  Godkjenning av protokoll 

Forslag til vedtak: Protokoll fra møtet 26. juni -24 og epostmøtet 29. aug -24 vedtas. 

 

Sak 33 / 24  Orientering om arbeidet med Budsjett -25  

Den økonomiske oversikten for 2024 tilsier at vi går mot et mindreforbruk på om lag 300’. 
Dette gir et akkumulert merforbruk på 1,5 – 1,6 mil ved utgangen av året. Dette har 
fellesrådet vedtatt å dekke inn i 2025, noe som i seg selv gir en utfordrende situasjon. 
 
Så fikk vi for kort tid siden beskjed fra KLP om en engangskostnad for pensjonsforpliktelse 
som faller til betaling i 2025. Kostanden skyldes at myndighetene har besluttet at AFP-
ordningen, som før varte til man tok ut alderspensjon, skal omgjøres til AFP Livstid, dvs at 
man mottar AFP i tillegg til alderspensjon i all sin levetid. Dette fordyrer AFP-ordningen – og 
som alltid er det arbeidsgiver som må ta regningen. KLP har beregnet at dette vil belaste 
fellesrådet med et engangsbeløp på 450’ i 2025. Den ordinære pensjonsinnbetalingen, 
inklusive reguleringspremien, vil være som før. 
 
Slik ender vi opp med et behov for å ta ned rundt 2 mill i kostnader i 2025. Det arbeides 
derfor med å skjære «hardt og brutalt» i alle driftskostnader i neste års budsjett, både i 
utadrettet aktivitet og i bygg- og gravplassforvaltningen.  
 
Det framkommer tydelig at vi ikke vil være i nærheten av å kunne klare å tilfredsstille 
gudstjenesteforordningen i 2025. Vi har to kantorer, og det er ikke økonomi til å leie inn 
vikarer annet enn når kantorene har sine tariff-festede frihelger og ferier. Også kirketjenerne 
har slik fri. Det mest kostnadseffektive ville vært å ha to samtidige gudstjenester på søndag 
kl 11, og to samtidige på ettermiddag samme søndag. Organister og kirketjenere ville da hatt 
to gudstjenester tre av fire søndager pr md. Den siste søndagen burde det av 
kostnadsmessige hensyn ikke vært noen tjenester i kommunen. En slik ordning er imidlertid 
ikke heldig. Det bør være mulig å feire gudstjeneste i minimum én kirke i kommunen hver 
søndag. Det betyr at vi må sette av noen kostnader til vikarer. På viktige tidspunkt som 
påske, pinse, alle helgen og jul, må vi også være villige til å sette av vikarmidler. Totalt bør vi 
forsøke å dekke 30 vikartjenester i løpet av året (på frihelger, ferier og høytidsdager). 
 
Forslag til vedtak: Fellesrådet budsjetterer bemanning på totalt 132 tjenester med eget 

mannskap og inntil 30 tjenester med innleid mannskap, fordelt på 

datoer og tidspunkt i tråd med oppsett laget av Kirkevergen.  



 

 
Kirkevergen ser det ikke som mulig å få et budsjett i balanse uten at kirkene stenges for 
gudstjenester og annen utadrettet aktivitet i en turnus i de kaldeste månedene. Ut fra 
beregninger utgjør slik aktivitet den største strømkostnaden. Turnusen er vurdert slik: 
 
 Januar: Agdenes, Orkdal, Løkken 
 Februar: Moe, Snillfjord 
 Mars: Geitastrand, Meldal 
 November: Lensvik, Moe, Orkdal, Meldal 
 
Stenging i november vil skje fom 3. nov, dvs etter Alle Helgen. 
 
Stengingen vil kunne redusere strømkostnaden med ca 100’. Det ville vært mer å hente i 
sparte strømkostnader dersom Orkdal og Moe hadde vært stengt ned mer, da det er disse to 
kirkene som trekker av gårde med det største strømforbruket. Dette anses imidlertid ikke 
som et aktuelt tiltak. Fellesrådet kunne også valgt å stenge for gravferd i de månedene den 
enkelte kirken er stengt for gudstjenester og annen aktivitet. En seremoni i en åpen kirke 
med gravlegging på en gravplass med stengt kirke ville medført frakting med bårebil mellom 
lokasjonene. En slik kostnad kan ikke de pårørende bli pådyttet, så dette vil fellesrådet måtte 
dekke. Kostnaden vil ikke bli så mye lavere enn strømkostnaden, så derfor bør vi tilby 
gravferd i kirkene som ellers er stengt.  
 
Forslag til vedtak: Fellesrådet budsjetterer med stengning av kirkene i tråd med 

Kirkevergens forslag.  

 
I arbeidet med å redusere kostnadene er det viktig å «snu alle steiner». En slik stein er 
husleiekostnad. Vi betaler 380’ for lokalene på Fannrem, mens vi pr i dag ikke betaler noe for 
lokalene vi bruker i kommunehuset i Meldal. Dersom vi skal flytte fra Fannrem, må lokalene 
sies opp før 1/7-25 for å få virkning for budsjettet i 2026. Hvilke konsekvenser en eventuell 
flytting vil få er pr dato ukjent. 
 
Forslag til vedtak: Fellesrådet ber Kirkevergen utrede fordeler og ulemper ved en 

eventuell flytting av kontorene til Meldal. Utredningen legges fram for 

fellesrådet i løpet av 1. kvartal – 25. 

 
Det vil ikke være mulig å legge fram et budsjett hvor det akkumulert merforbruket på 2 mill 
tas inn uten å redusere lønnskostnadene betydelig. Det er for tidlig å si hvor i organisasjonen 
denne reduksjonen må tas. Her må det jobbes med detaljert med budsjettet, samt starte 
drøftinger med de tillitsvalgte. 
 
Forslag til vedtak: Fellesrådet ber Kirkevergen komme tilbake til neste møte med et 

endelig budsjettforslag og forslag til hvilke funksjoner som kan 

innskrenkes.  

 
 
Administrasjonsutvalget har fått orientering om den økonomiske situasjonen. Utvalget tok 
orienteringen til etterretning.  



 

Sak 34 / 24  Ansettelse av kirkeverge  

Komiteens innstilling legges fram på møtet.  
 
Administrasjonsutvalget har behandlet ansettelsessaken og støtter innstillingen. 
 
 

Sak 35 / 24  Orienteringssak  

- Administrasjonsutvalget godkjente den vedlagte senioravtalen gjeldende fra 1/1-25 
 
 
 
 
Jon Ola Lien 
Leder Orkland kirkelige fellesråd 

     
Jørund Hølaas 
Fung. kirkeverge 

 


